
Miért fontos a társadalmi egyeztetés a Népliget jövőjével kapcsolatban? 

 

 
 

Most itt az alkalom, hogy egy kérdőív kitöltésével részesei lehetünk Budapest legnagyobb 

közpark jövőjének alakításában! 

A Népliget Budapest természeti értéke, és jelenlétével, jelentős faállományával, flórája és 

faunájával nem csak a közvetlen környék, hanem a távolabbi területek mikró- és 

makroklímáját is javítja. 

 

A kérdőívben adott válaszaival segít abban, hogy ennek a jelentős zöldterületnek, arborétum 

jellege maradjon, és a megújítás során a lehetős legkisebb mértékben borítsuk fel a Népliget 

ökoszisztémáját. 

Kérem, osszák meg és szólítsák meg barátaikat, ismerőseiket, közösségüket annak érdekében, 

hogy minél több budapesti aktív részese lehessen a közös gondolkodásnak. 

 

Tudom, hogy vannak a Népligetről kialakult és ráragasztott megállapítások, közhiedelmek, 

amik miatt jelentős mértékben csökkent a látogatottsága. Ezek közül több valós, megoldandó 

probléma, de vannak olyanok is, amikről a rendszeres látogatóknak más tapasztalata van. 

 

Valós probléma a közbiztonság nem rózsás helyzete és bizonyos szociális szolgáltatások teljes 

hiánya. Ezeken valóban változtatni kell, de ehhez nem szükséges a nagymértékben 

beavatkozni a természeti környezetbe. 

 

Azonban tapasztalataim alapján a köztisztasággal nincs probléma, van elegendő számú és 

rendszeresen ürített szemetes. Padokból is elég van, és közülük csak kevés van rossz 

állapotban. A növényállomány gondozva van, a szükséges gallyazást és a beteg fák ifjítását, 

kivágásáról a FŐKERT népligeti csoportja gondoskodik. 

 

A napokban hívták fel a figyelmet arra a problémára, hogy jelentős mértékben csökkent a 

terület cserjékkel és aljnövényzettel való telítettsége, illetve a bokrok túlzott visszavágása 

miatt csökkent az ott lakó madarak búvóhelyeinek száma. Ebből is látszik, hogy a kialakult 

ökoszisztémába csak nagy odafigyeléssel, több területről érkező szakemberek együttes 

bevonásával, mindenre figyelmet fordítva lehet beavatkozni. 
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